
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
23/I/2009. 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült a Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. december 23-án 
szerdán 16 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal Tanácskozó termében megtartott nyílt 
üléséről. 
 
Jelen vannak:  
 

Önkormányzat részéről:  
Csóti Péter, Faludi Tamás, Farkas Zoltán, Fogl András, Mózer Gyula, Nagy Imréné, 
Nyerges Benjamin, Oláh Péterné és Szikora Lajosné képviselők, Terbe Zoltán 
polgármester, Szabóné Csábrády Anikó és Dósai Imre alpolgármesterek /12 fő – 66,6%/. 
Abonyi Henrik, Farkas Mihály, Dr. Kiss Tibor, Kolompár Orbán, Leiz Sándor és Dr. 
Szabó Lajos képviselők jelezték távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. 
 
Jelen vannak továbbá: 
Dr. Tóth Mária jegyző, Váradiné dr. Tóth Zsuzsanna aljegyző, dr. Égető Annamária, 
Gulyás Jánosné osztályvezetők és Béres László csoportvezető. 
 

Terbe Zoltán polgármester köszöntötte a jelenlévőket, megállapította, hogy 12 képviselő 
jelen van, az ülés határozatképes, megnyitotta azt. 
  
Jegyzőkönyv hitelesítőknek Mózer Gyula és Nagy Imréné képviselőket javasolta és kérte, 
hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők személyével egyetért, kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 2 tartózkodás mellett – elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők 
személyét. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A napirendi pontokkal kapcsolatban kérdés, módosító javaslat van-e? 
 
Faludi Tamás képviselő: 
A mai rendkívüli, vagy rendes ülés? Rendkívüli nem lehet, ha pedig rendes, hiányolok 
napirendi pontokat. Az Egyebek napirendi pontot javaslom felvenni a napirendre. 
 
Váradiné dr. Tóth Zsuzsanna aljegyző: 
Rendkívülinek lett meghirdetve, de az Egyebek felvételének nincs semmi akadálya. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Módosító javaslat érkezett az Egyebek napirendi pont napirendre történő felvételére, aki 
egyetért, kérem kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal – 1 
ellenszavazattal 3 tartózkodás mellett – elfogadta az Egyebek napirendre történő 
felvételét. 
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Terbe Zoltán polgármester: 
Felteszem szavazásra, miszerint a TÁMOP pályázat eszközbeszerzés közbeszerzési eljárás 
során beérkezett ajánlatairól a Testület zárt ülés keretében folytasson tárgyalást, aki egyetért, 
kérem, kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 1 
ellenszavazattal 1 tartózkodás mellett – az alábbi határozatot hozta. 
 
397/2009. sz. határozat 
Zárt ülés tartása üzleti érdekek védelmében 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény (Ötv.) 12. § (4) bekezdés b.) pontja alapján zárt ülés tartását rendeli el 
a ,,Döntés a ,,Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés - Innovatív intézményekben” 
című nyertes pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/2) eszközbeszerzés közbeszerzési eljárás során 
beérkezett ajánlatok tárgyalására, mert a nyilvános tárgyalás üzleti érdeket sértene. 
Felelős : Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Más módosító javaslat amennyiben nincs, aki a napirendet a kiegészítéssel együtt elfogadja, 
az kérem, kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta a napirendet. 
 
 

N a p i r e n d 
 

1./ Hatósági Osztály – Műszaki Csoport előterjesztései 
     Előadó: Béres László bizottsági referens 
 

a) Központi buszváró üzemeltetése 
b) Játszótérépítéssel kapcsolatos pályázat 

 
2./ Előterjesztés jelzőrendszeres házi segítségnyújtás támogatásáról 
     Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
 
3./ Önkormányzati és Szervezési Osztály előterjesztése 
     Előadó: dr. Égető Annamária bizottsági referens 
  
    Döntés a „Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – Innovatív intézményekben”         
    című nyertes pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/2) eszközbeszerzés közbeszerzési eljárás során    
    beérkezett ajánlatokról    /Zárt ülés/ 
 
4./ E g y e b e k 
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1./ N a p i r e n d 
     Hatósági Osztály – Műszaki Csoport előterjesztései 
     Előadó: Béres László bizottsági referens 
     /Szóbeli előterjesztés./ 
 

c) Központi buszváró üzemeltetése 
 
Terbe Zoltán polgármester Béres László bizottsági referensnek adja át a szót az 
előterjesztés ismertetésére. 
 
Béres László bizottsági referens: 
Tegnap a Településfejlesztési Bizottság ülésén a két üzemeltetésre jelentkező közül az egyik, 
Harcsa Pintér Dezsőné visszalépett. Egy jelentkező maradt, a Pók Invest Kft., aki vállalta az 
üzemeltetést azokkal a feltételekkel, melyeket a Testület megszavazott, vállalja az 
üzemeltetés költségeit és hajlandó aláírni az üzemeltetési szerződést. A Bizottság támogatta a 
Pók Invest Kft-vel kötendő üzemeltetési szerződés aláírását. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Amennyiben kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban nincs, szavazásra teszem fel a 
Településfejlesztési Bizottság javaslatát, aki azzal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
398/2009. sz. határozat 
Központi buszváró üzemeltetése 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a központi buszváró üzemeltetésére a 
Pók Invest Kft-vel (6120 Kiskunmajsa, Szabadkai u. 17. Képv.: Kistóth László) szerződést 
köt. 
A szerződés aláírására felhatalmazza a Polgármestert. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
 
 

d) Játszótérépítéssel kapcsolatos pályázat 
 
Béres László bizottsági referens: 
A Béke téri játszótér felújítására kínál lehetőséget a Magyarország-Szerbia IPA Határon 
Átnyúló Együttműködési Program keretében kiírásra kerülő pályázat. A Településfejlesztési 
Bizottság megtárgyalta és egyhangúlag támogatta a pályázat benyújtását. A pályázathoz 5%-
os önerő biztosítása szükséges, melynek pontos összege a pályázat költségvetésének 
összeállítása után válik ismertté összege 2.500 euró. A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság 
szintén támogatta a pályázat benyújtását. 
 
Polgármester kéri a Testület tagjait, tegyék meg észrevételeiket. 
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Faludi Tamás képviselő: 
Örülök annak, hogy ilyen pályázatot be tudunk adni, de nem látom a terveit és a költségeit. 
 
Fogl András képviselő: 
A tegnapi Településfejlesztési Bizottság ülésén az hangzott el, hogy látványterveket fogunk 
kapni. 
 
Mózer Gyula képviselő, a Településfejlesztési Bizottság elnöke: 
Ha megérkezik a látványterv a Hivatalhoz, javaslom a Képviselő-testületnek megküldeni. A 
tervezést a szerb partner vállalta magára. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Amennyiben több hozzászólás nincs, szavazásra teszem fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot, aki azzal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
399/2009. sz. határozat 
Játszótérépítéssel kapcsolatos pályázat 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország-Szerbia IPA Határon 
Átnyúló Együttműködési Program keretében kiírásra kerülő felhívásra pályázatot nyújt be. A 
pályázat saját erejére 2.500 eurót (300,- Ft/EUR árfolyamon számítva maximum 750.000,- Ft-
ot) biztosít a „Céltartalékon tervezett pályázatok előfinanszírozására „ keret terhére. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester a pályázat benyújtására 
Határid ő: 2009. december 31. 
 
 
 
 
2./ N a p i r e n d  
     Előterjesztés jelzőrendszeres házi segítségnyújtás támogatásáról 
     Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
     /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Kiskunmajsa Város Önkormányzata nem kötelező feladatként vállalta a jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtás kiépítését. A normatív támogatást hozzá eddig megkaptuk, ebből tudtuk 
üzemeltetni. A jövő évtől a normatív támogatást már nem biztosítják hozzá, ugyanakkor 220 
embernek nyújt biztonságot. 
Két út van előttünk, vagy megszűntetjük a két éve kialakult rendszert, vagy 2.555.350,- Ft 
rakódik rá a költségvetésünkre 2010-től. 
Kérdés, észrevétel amennyiben nincs, szavazásra teszem fel az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot, aki azzal egyetért, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
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400/2009. sz. határozat 
Jelzőrendszeres házi segítségnyújtás támogatása    Határozat 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtás, mint nem kötelező önkormányzati feladat kiegészítését a 2010-es 
költségvetési évtől biztosítja. 
Hozzájárul ahhoz, hogy a Többcélú Kistérségi Társulás Kistérségi Szociális Intézménye a 
2010-es költségvetési évtől ezen feladatra 2.555.350,- Ft-os támogatásértékű működési célú 
pénzeszközátvételt tervezzen. 
Felelős: Terbe Zoltán a TKT Tanácsának Elnöke, Gulyás Jánosné bizottsági referens 
Határid ő: 2010. évi költségvetési tervjavaslat benyújtása 
 
 
 
Terbe Zoltán polgármester zárt ülést rendelt el. 
 
 
Z á r t   ü l é s. 
 
Zárt ülés után. 
 
 
Terbe Zoltán polgármester ismertette a Testület zárt ülésen hozott döntését: 
- Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 401/2009. számú határozatával a 
„Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – Innovatív intézményekben” című nyertes 
pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/2) eszközbeszerzés közbeszerzési eljárásban az RL-HARD Kft. 
ajánlattevő ajánlatát érvényesnek, az eszközök szállítására alkalmasnak minősítette. 
 
- Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 402/2009. számú határozatával 
felkérte az Ügyrendi Bizottságot a „Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – 
Innovatív intézményekben” című nyertes pályázat (TÁMOP-3.1.4/08/2) eszközbeszerzés 
közbeszerzési eljárásban felmerült bruttó 982.000,- Ft többletköltség okának kivizsgálására. 
 
 
 
 
4./ N a p i r e n d 
     E g y e b e k 
 
Polgármester kéri a Testület tagjait, aki egyebek között szeretne szólni, tegye azt meg. 
 
Faludi Tamás képviselő: 
Először úgy gondoltam, hogy egy kérdést teszek fel Polgármester úrnak, de úgy döntöttem, 
hogy nem, mert úgysem kapok rá olyan választ, ami engem megnyugtatna. Nagyon komoly 
ígéretet kaptunk Polgármester úrtól arra, hogy múlt héten csütörtökön ki fog nyílni a 
rendkívüli hidegre való tekintettel a buszváró, ami elmaradt. Tudjuk, hogy nem az 
intézményen múlott. Szeretném megköszönni az átadó meg az avató ünnepségeket, szép volt 
mindkettő. De ha figyelték az ott lévő Képviselőtársaim a hangokat, bizony voltak ott 
olyanok, akik utaztak már busszal előtte napokkal. Nekik bizony volt más véleményük. A 
Jegyző asszony figyelmét szeretném felhívni arra és kérni, hogy mivel annak a testületi 
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ülésnek én vagyok a hitelesítője, szeretném olvasni benne Polgármester úr határozott ígéretét, 
amiben megígérte a Képviselő-testületnek, a városlakóknak, hogy csütörtökön reggel 8 órakor 
ki fog nyílni a buszváró a mínusz 15 fokra tekintettel. Ez nem történt meg. Semmi akadálya 
nem volt annak, hogy ki legyen nyitva a buszváró és a majsai utazó közönség kicsit 
melegedhessen. Ezt elítélendőnek tartom. Higgyék el Képviselőtársaim, ha csütörtök reggel 
kinyitjuk a városlakók érdekében a buszvárót, a vasárnap esti avató ünnepségen ugyanígy 
megköszöni mindenki a két avató ünnepséget. Nagyon elítélem, ennyit ér egy ígéret. 
 
Fogl András képviselő: 
Már a keddi bizottsági ülésen is felvetésemre - melyet Faludi képviselőtársam a testületi 
ülésen megerősített és nyomatékosan kért - felvetődött az a kérdés, hogy amennyiben 
lehetséges és ennek semmiféle kritikai akadálya nem merül fel, az időjárásra való tekintettel 
másnap nyissuk ki a buszvárót, ez elmaradt. Legalább ennyire méltatlannak és sajnálatosnak, 
kiábrándítónak tartom azt a kialakult helyzetet, amely a buszváró átadása, vagy ünnepségével 
kapcsolatban kialakult. Lehet a szavakkal játszani, hogy átadó, vagy avató, de az 
Önkormányzatnak volt egy világos döntése, hogy mikor kívánja átadni ezt a létesítményt. A 
későbbiekben figyelembe véve, hogy számos olyan beruházás folyik a városban, ami 
elkerülhetetlenné teszi azt, hogy ezek a létesítmények átadásra kerüljenek, ezért szeretnék erre 
pontot tenni. Ebben is kérném azt, hogy az Ügyrendi Bizottság járjon el, januárban lássunk 
világosan, hogy a Polgármester úr eleget tett-e az Önkormányzat döntésének, vagy sem? 
Illetve azt megkerülve egy elég kellemetlen és méltánytalan helyzetbe hozta Kiskunmajsa 
Város Önkormányzatának Képviselő-testületét. Részemről ez a javaslat ezzel az üggyel 
kapcsolatban és mindenki számára sok-sok tanulsággal felér ez a néhány napi esemény. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Hogy ki kit hozott méltatlan helyzetbe, arról lehet beszélgetni. Akkor, amikor már le lett adva 
a Kun-Majsában a meghívó a vasárnapi ünnepségre, amikor már kihirdették több alkalommal, 
hogy akkor lesz az ünnepség, amikor több száz meghívó kiment, és mindenki tudta, hogy az 
egyházi ünnepség után tartjuk az avatót, én ezt tartom inkább méltatlannak, hogy a Testület 
ezt lemondatta, mikor már nem lehetett visszamondani a meghívást. De a mai napon 
megtartottuk a hivatalos avató ünnepséget, Garai István képviselő úr is szólt, a majsai 
Fúvószenekar is zenélt az ünnepségen. Több zenész volt, mint képviselő, szerényebb 
nézettsége volt a mai átadó ünnepségnek, de a Testület döntését végrehajtottuk. 
A 2009. esztendőt szeretném megköszönni mindenkinek, hogy együtt munkálkodtunk ebben 
az esztendőben. Szerintem nagyon sikeres évet zártunk, nagyon jól haladnak azok a projektek, 
amelyekkel támogatásokat nyertünk el. Van, ahol a kifizetések mértéke példaértékű, például a 
Járóbeteg-szakrendelőnél az építési költségek jelentős részét le lehetett már hívni, és meg is 
kapta a kivitelező. Más települések sokkal rosszabbul állnak. Szeretnék köszönetet mondani a 
Hivatal dolgozóinak azért, hogy ebben a hajtós munkában végig, magas színvonalon 
kiszolgálták a Képviselő-testületet, segítettek nekünk a testületi ülések kiszolgálásában, 
lebonyolításában. 23 testületi ülést tartottunk Kiskunmajsán 2009-ben, ebből 11 rendes ülés és 
12 rendkívüli ülésünk volt. Véleményem szerint más településeken nincs szükség ilyen sok 
testületi ülésre, mert a Testület hatásköröket ruház át bizottságokra, alpolgármesterekre, 
polgármesterekre, ezért a döntés bizonyos tekintetben nem a Testületre tartozik, hanem a 
bizalom megvan a bizottságok iránt. Gyorsabban és kevesebb munkával lehet bonyolítani. A 
kiskunmajsai Önkormányzat nem ezt az utat járja, minden egyes döntést magához ragad, ezért 
kell ilyen sokat dolgoznia a Hivatalnak, a bizottságoknak és a Testületnek. Helytállunk. 
Nagyon köszönöm mindenkinek a segítséget. 
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Ezt követően Terbe Zoltán polgármester - megköszönve a Testület egész évi munkáját - az 
ülést 1730-kor bezárta. 

 
 

K. m. f. 
 
 
 
 

Terbe Zoltán       Dr. Tóth Mária 
Polgármester              jegyző 
 
 
 
 
Mózer Gyula      Nagy Imréné 
jkv. hitelesítő      jkv. hitelesítő 


